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Abstract (en)
[origin: US2017211218A1] An apparatus for making a spunbond nonwoven from monofilaments of thermoplastic synthetics has a spinneret
for spinning and emitting the filaments in a travel direction, a cooler downstream of the spinneret for cooling the spun filaments, and a stretcher
downstream of the cooler for stretching the filaments. An intermediate passage extending in the travel direction between the cooler and the stretcher
has upstream and downstream converging passage sections. The upstream passage section in the travel direction of the filaments having a shorter
length than the downstream passage section in the travel direction of the filaments. A ratio BE/BA of an inlet width BE to an outlet width BA of the
upstream passage section is 1.5 to 5.5. A ratio of an inlet width bE, to an outlet width bA, of the downstream passage section is 1 to 4.

Abstract (de)
Vorrichtung zur Herstellung von Spinnvliesen aus Endlosfilamenten, wobei eine Spinnerette zum Erspinnen der Filamente, eine Kühleinrichtung
zum Kühlen der ersponnenen Filamente sowie eine Verstreckvorrichtung zum Verstrecken der Filamente vorgesehen ist. Zwischen Kühleinrichtung
und Verstreckvorrichtung ist ein Zwischenkanal angeordnet, wobei der Zwischenkanal zumindest zwei in Strömungsrichtung der Filamente
hintereinander angeordnete konvergierende Kanalabschnitte aufweist. Der in Strömungsrichtung der Filamente obere Kanalabschnitt weist eine
geringere Länge auf als der in Strömungsrichtung der Filamente untere Kanalabschnitt. Das Verhältnis der Einlaufbreite B E zur Auslaufbreite
B A des ersten oberen Kanalabschnittes beträgt 1,5 bis 5,5 und das Verhältnis der Einlaufbreite b E zur Auslaufbreite b A des zweiten unteren
Kanalabschnittes beträgt 1 bis 4.
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